
Protokół Nr XXIII l
z XXI sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 8 grudnia 2011 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 11.00, zakończono o godzinie 14:30
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str. 10
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot, Zastępca Burmistrza
Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych Gminy,
przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy obecności - str. 11-13
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie na tablicy
ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z:
a) XVIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 8 listopada 2011 r.
b) XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z 21 listopada 2011 r.
c) XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z 21 listopada 2011 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata

2012-2014.
7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej oraz autopoprawek,
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie uchwały

budżetowej,
c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej,
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
8. Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
9. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji w

Sokółce.
10. Projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Żłobek Miejski w Sokółce.
11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat w żłobku utworzonym przez Gminę Sokółka oraz

określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w żłobku.
12. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego żwirowni

Zadworzany VI w gminie Sokółka.
13. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części WSI

Bobrowniki, Drahle i Stara Kamionka w gminie Sokółka.
14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części WSI

Drahle w gminie Sokółka.
15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy Sokółka do

Stowarzyszenia "Lokalna Grupa Działania Szlak Tatarski" obejmującego obszar gmin: Sokółka,
Krynki, Szudziałowo, Kuźnica, Sidra.

16. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do dokonywania zniszczenia zgłoszeń
kandydatów na ławnika.

17. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2012 roku.



18. Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikaty od opłaty przy przekształceniu prawa
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.

19. Informacj a o stanie realizacj i zadań oświatowych gminy Sokółka w roku szkolnym 2010/2011.
20. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
21. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.!
Przewodniczący otworzył obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że podejmowane w dniu
dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz wniósł o zdjęcie punktu 18 z porządku obrad ze względu na
konieczność naniesienia poprawek w projekcie uchwały. Zaproponował również o wprowadzenie do porządku
obrad sesji projektów uchwał: w sprawie skargi Pana Sławomira Sawickiego na Burmistrza Sokółki oraz
skargi Pana Ryszarda Małoń na Burmistrza Sokółki.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.
Zdjęcie z porządku obrad punktu 18.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wprowadzenie w punkcie 18 projektu uchwały w sprawie skargi Pana Sławomira Sawickiego na Burmistrza
Sokółki.
Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Wprowadzenie w punkcie 19 projektu uchwały w sprawie skargi Pana Ryszarda Małoń na Burmistrza
Sokółki.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Radni obradowali wg. następującego porządku obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z:
a) XVIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 8 listopada 2011 r.
b) XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z 21 listopada 2011 r.
c) XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z 21 listopada 2011 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata

2012-2014.
7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
t) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej oraz autopoprawek,
g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie uchwały

budżetowej,
h) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej,
i) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
j) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
8. Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
9. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji w

Sokółce.
10. Projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Żłobek Miejski w Sokółce.
11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat w żłobku utworzonym przez Gminę Sokółka oraz

określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w żłobku.
12. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego żwirowni

Zadworzany VI w gminie Sokółka.
13. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi

Bobrowniki, Drahle i Stara Kamionka w gminie Sokółka.



14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części WSI

Drahle w gminie Sokółka.
15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy Sokółka do

Stowarzyszenia "Lokalna Grupa Działania Szlak Tatarski" obejmującego obszar gmin: Sokółka,
Krynki, Szudziałowo, Kuźnica, Sidra.

16. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do dokonywania zniszczenia zgłoszeń
kandydatów na ławnika.

17. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2012 roku.

18. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Sławomira Sawickiego na Burmistrza Sokółki.
19. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Ryszarda Małoń na Burmistrza Sokółki.
20. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Sokółka w roku szkolnym 2010/2011.
21. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
22. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołów

a) z XVIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 8 listopada 2011 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XVIII Sesji Rady Miejskiej.

b)z XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z 21 listopada 2011 r.
Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" przyjęli protokół z XIX Sesji Rady Miejskiej.

c) z XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z 21 listopada 2011 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XX Sesji Rady Miejskiej.

Ad,4
Interpelacje i zapytania radnych.
Radny S.Sawicki poinformował, ze ponownie złożył pisma do Burmistrza w sprawie pytań dotyczących spółki
MPWiK i rozdał wyrok Sądu w sprawie udostępniania informacji.
Radny Ł.Moździerski zapytał odnośnie parkingów przy drodze wojewódzkiej na ul. Kryńskiej, które zostały
zniszczone, przy Urzędzie Pracy i Biurze Księgowym.
Radna J.Wysocka zapytała o właścicieli na ul.Grodzieńskiej i dlaczego nikt nie dba o czystość tego terenu.
Radny S.Sawicki powiedział, że dostał przed sesją odpowiedź na zapytanie o autobus szkolny. Zapytał co
dalej będzie się działo z tym autobusem.

Ad.5
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami złożył Burmistrz Stanisław Małachwiej ( w
zał. str.14-16)
Dyskusji nie było

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2012-2015
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 17
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w zał. str. 18
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. 19
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str. 20
Radny S.Sawicki zapytał dlaczego nie są przewidziane środki z projektów europejskich złożone na lata 2012-
2013. A wiemy że ma wejść projekt solary i wiatraki czemu to nie zostało ujęte.
Skarbnik lKucharewicz wyjaśniła, że zostały ujęte te które na dzień dzisiejszy są już złożone wnioski i będą
rozpatrywane natomiast inne są już realizowane i już tu nie wchodzą. Jak otrzymamy środki to pozostałe
wnioski wprowadzimy.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.



Uchwałę Nr XXI/132fll
w zał. str. 21-38

W tym punkcie Pani Skarbnik zwróciła się z prośbą o przegłosowanie również projektu uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-2016 w zał. str. 39-49
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XXI/133fl1

w zał. str. 50-66

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.

a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej oraz autopoprawek,
Burmistrz S.Małachwiej przedstawił projekt uchwały budżetowej oraz poinformował o przyjętych
autopoprawkach, które zgłosiły poszczególne Komisje. Burmistrz wyjaśnił, że do projektu uchwały
przyjęto inwestycje w formie autopoprawki:
Wnioski K.Finansów:
- wniosek radnego Wierzbickiego wykonanie nakładki asfaltowej i chodników ul. Wiśniowa, inwestycja
została uwzględniona,
- wniosek radnego Wierzbickiego wykonanie odcinka nakładki na ul.Sikorskiego od ul.Dąbrowskiego do
ul. Docha; wniosek radnego Pałusewicza wykonanie chodników na ul. Lewickiego oraz wniosek radnego
Kułakowskiego wykonanie chodników na ul. Poprzecznej i Spokojnej. Inwestycje te zostaną wykonane w
ramach bieżącego utrzymania dróg.
- wniosek radnego Moździerskiego wykonania alejki na Os.Zielonym wniosek został uwzględniony,
Odnośnie wniosku Pani Bieniusiewicz na wykonanie dokumentacji technicznej wyjaśnił, że ten wniosek
nie został przyjęty ale ta cześć Sokółki będzie utwardzana w przyszłości, będziemy według kolejności je
utwardzali.
- wniosek radnego Moździerskiego odnośnie przekazania kwoty 50 tys. zł. na stypendia sportowe został
uwzględniony.
- wniosek radnego Matoszko odnośnie monitoringu miasta kwota pochodząca z nadwyżki budżetowej w
wysokości 150 tys. zł. został uwzględniony.
- wniosek radnego Borowskiego odnośnie budowy boiska na Os.Zabrodzie, kwota 20 tys. zł. jest ta
inwestycja uwzględniona z bieżącego utrzymania.
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie uchwały

budżetowej,
Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik do protokołu str.67-72
Skarbnik J.Kucharewicz dodała, że opinia jest pozytywna ale jest wytyk że w 2014 nie będzie można
wsiąść kredytu.
c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej,

Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 73
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w zał. str. 74
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. 75
Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał. str. 76
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek w § 11 pkt. 5 projektu uchwały o wprowadzenie zapisu że powinno być za
zgoda rady. Zapytał dlaczego w projekcie uchwały nie ma ulicy Marii Curie Skłodowskiej? Zwrócił również
uwagę że przy planowaniu budżetu Burmistrz opiera się na wydatkach remontowych w szkołach itp.
Burmistrz po interpelacji podpisał zarządzenie Nr 13/11 w sprawie powołania komisji do wydatkowania
środków. Otrzymałem również odpowiedź donośnie samochodu gdzie wydaliśmy 75 tys. zł. Na remont
samochodu w ciągu 3 lat. Jeśli chce zgłosić ulice Wąską do inwestycji to skąd pieniądze mam wsiąść z
dochodu za dzierżawy terenu pod wysypisko śmieci



Skarbnik J.Kucharewicz zaproponowała że lepiej poprostu wykreślić ten punkt.
Radny S.Sawicki zgodził się z panią skarbnik i poprosił o wykreślenie tego punktu.
Radna J.Bieniusiewicz zgłosiła wniosek o wykonanie dokumentacji technicznej ulicy Jodłowej i Batorego z
kredytu.
Radny S.Sawicki zaproponowałem zwieszenie kwoty za dzierżawę wysypiska śmieci.
Burmistrz S.Małachwiej zaproponował, żeby zostawić ten pkt.5 uchwały bo tu nie ma żadnych zagrożeń, jest
to tylko ułatwienie przy środkach jeśli na jednym zadaniu zostają środki a na innym brakuje. Co do środków z
wysypiska nie wiadomo czy tak naprawdę śmieci przyjadą wysypisko. W tej chwili trwają negocjacje z
potencjalnym inwestorem który chce kupić udziały. Co do zamówień do 14 tys. euro były dobrze wykonane
ale nie było tylko tej regulacji ale to nie jest obowiązek. Regionalna Izba Obrachunkowa przy kontroli tez to
zauważyła że dobrze by było ale takiego nie ma obowiązku. Odnośnie autobusu zakup się ten nie udał,
autobus jest w złym stanie technicznym i należy go sprzedać.
Radny S.Sawicki wycofał wniosek odnośnie wykonania ulicy Wąskiej. Bo ja znajdę pieniądze nawet w
szkolnictwie. Pan Szczebiot przedstawił wydatki na szkoły. Przyznaliście racje Panowie Burmistrzowie, że
trzeba takie szkoły jak Janowszczyzna, Bogusze, Geniusze, Kamionka, Rozedranka trzeba się zastanowić nad
przekształcenia w stowarzyszenia i będą wtedy pieniążki.
Burmistrz S.Małachwiej zapytał radnej Bieniusiewicz skąd środki na Jodłowa i Batorego bo w tej chwili nie
wyrażam na to zgody. Jeśli w trakcie roku będą środki na wykonanie tych ulic to się wpisze to zadanie.
Radna E.Jakimik podziękowała radnemu Sawickiemu za wskazanie środków bo należy zacząć od siebie
oszczędzanie i wtedy podnośmy podatki.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła sprawę środków za dzierżawę gruntów, bo teraz te środki są w dwóch
innych rozdziałach.
Przewodniczący udzielił głosu Sołtysowi wsi Nowa Kamionka Panu Kieżel.
Pan Kieżel w imieniu mieszkańców wsi Nowa Kamionka zwrócił się z prośbą o podjęcie działań
zmierzających do wykonania kanalizacji we wsi Nowa Kamionka w roku 2012 ze względu na bardzo zły stan
drogi we wsi.
Burmistrz S.Małachwiej odniósł się do wypowiedzi Sołtysa i wyjaśnił, że życie jest dynamiczne i dla
przykładu ul.Witosa inwestycja ta była zapisana w budżecie przez 5 lat. Pracownicy trzymają się normalnego
trybu przy sporządzaniu dokumentacji. Jeśli nie dostaniemy środków to inwestycja na pewno zostanie
przesunięta w czasie. Bo jak widzicie w 2014 roku nie będziemy już najprawdopodobniej mogli wsiąść
kredytu. Jeśli nie dostaniemy środków to inwestycja na pewno nie będzie zrobiona w przyszłym roku.
Radny W. Gieniusz poparł Sołtysa i inwestycję we wsi Nowa Kamionka.
Radny S.Sawicki zasugerował, że w poprzednim roku Burmistrz zapłacił 130 tys. dla Krespolu, wydał 160
tys. zł. na wykup gruntów przy Agrino a teraz środki można przesunąć z wykupu gruntów na kanalizację w
Nowej Kamionce.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że to radni zadecydują czy przesunięcie te środki na tą inwestycje. Ale
z tego tytułu będą konsekwencje, bo mamy pewne zobowiązania do wykupu gruntów które skończą się karami
finansowymi.
Radny J.Panasiuk dodał, że zawsze jest teren wiejski zapominany, dlaczego Burmistrz zdjął tą inwestycje z
budżetu, przecież wodociąg Żuki-Sierbowce był przez 4 lata zapisany w budżecie ajak to zostało zdjęte to nie
będzie wykonany.
Radny P.Borowski zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie dyskusji.
Radni 12 głosami "za" przy 9 "przeciw" zamknęli dyskusję.
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.
Radny S.Sawicki podtrzymał wniosek poprosił o zapisane w budżecie 10 tys. zł. na realizację inwestycji w
Nowej Kamionce a Burmistrz obiecał że jeśli będzie nadwyżka budżetowa to Burmistrz przekaże na tą
inwestycję·
Burmistrz S.Małachwiej jeśli dokumentacja zostanie wykonana i zdążymy złożyć wniosek to zrobimy i wtedy
wpiszemy tą inwestycje do budżetu. Śmieszne jest wpisywanie tej inwestycji i kwoty 10 tys. zł.. Jeśli będzie
dokumentacja to złożymy wniosek.
Radny S.Sawicki wycofał wniosek. Ale odnośnie pkt, 5 uchwały budżetowej podtrzymuje.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Sawickiego.
Radni 8 głosami "za" przy 12 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" nie przyjęli wniosku.



e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XXII 134/11

w zal. str. 79-132

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 133
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXII 135/11

w zal. str. 134

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna! Wniosek o obniżenie karnetów
imiennych do kwot odpowiednio 120 zł. 300 zł. 500 zł. i 900 zł. Wniosek o zmianę zapisu aby osoby
niepełnosprawne powyżej 18 roku życia wchodził za 50% ceny biletu ulgowego. Wniosek aby bilet
rodzinnym był przy 2 członkach rodziny w zał. str. 141
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna! Wniosek o obniżenie
karnetów imiennych do kwot odpowiednio 120 zł. 300 zł. 500 zł. i 900 zł. Wniosek o zmianę zapisu aby osoby
niepełnosprawne powyżej 18 roku życia wchodził za 50% ceny biletu ulgowego. Wniosek aby bilet
rodzinnym był przy 2 członkach rodziny w zał. str. 142
Radny S.Sawicki czy Pan planuje że w 2012 roku będzie mniej chętnych niż w 2011 r.
Radna lBieniusiewicz podtrzymała swój wniosek z Komisji Finansów wnosiłam, że dla członków rodzin
wielodzietnych w ramach polityki parorodzinnej. Było by to wyjście na przeciw dla rodzin wielodzietnych. Mi
chodzi o całkowite zwolnienie rodzin wielodzietnych dla rodzin powyżej 3 dzieci.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski Komisji Finansów.
Wniosek o obniżenie karnetów imiennych do kwot odpowiednio 120 zł. 300 zł. 500 zł. i 900 zł.
Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Wniosek o zmianę zapisu aby osoby niepełnosprawne powyżej 18 roku życia wchodził za 50% ceny biletu
ulgowego.
Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Wniosek aby bilet rodzinnym był już przy 2 członkach rodziny.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek o zwolnienie całkowite rodzin powyżej 3 dzieci.
Radni 3 głosami "za" przy 14 "przeciw" i 5 "wstrzymujących się" odrzucili wniosek.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXII 136/11

w zal. str. 143-148

Ad.l0
Projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Żłobek Miejski w Sokółce.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. 149



Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XXI/137/11

w zal. str. 150-154

Ad.ll
Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat w żłobku utworzonym przez Gminę Sokółka oraz określenie
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w żłobku.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 155
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. 156
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXI/138/11

w zal. str. 157

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego żwirowni Zadworzany VI w
gminie Sokółka.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w zał. str.
158
Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał. str. 159
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XXI/139/11

w zal. str. 160-166

Ad.13
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Bobrowniki,
Drahle i Stara Kamionka w gminie Sokółka.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w zał. str.
167
Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał. str. 168
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Drahle w gminie
Sokółka.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w zał. str.
169
Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał. str. 170
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwalę Nr XXII 140/11



Ad.1S
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy Sokółka do Stowarzyszenia
.,Lokalna Grupa Działania Szlak Tatarski" obejmującego obszar gmin: Sokółka, Krynki, Szudziałowo,
Kuźnica, Sidra.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. 180
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXII 141111

w zal. str. 181

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
Ad.16
Projekt uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do dokonywania zniszczenia zgłoszeń kandydatów na
ławnika.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego OpInIa
pozytywna/zaproponowała aby zgłosić do komisji osoby które były w składzie Komisji do opiniowania
kandydatów na ławników w zał. str. 182
Przewodniczący Rady zapytał Radnego Czaplejewicza, Saciłowskiego, Pałusewicza czy wyrażają zgodę na
członkostwo w składzie Komisji.
Wszyscy Radni wyrazili zgodę.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXII 142f11

w zal. str. 183

Ad.17
Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2012 roku przedstawił Zastępca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w zał. str.
184
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. 185
Radny S.Sawicki zapytał jakie są przeznaczone pieniądze na realizację tego programu i czy wystarczy tych
środków.
Skarbnik lKucharewicz wyjaśniła, że w tej chwili jest 420 tys. zł na 2011 rok a na 2012 rok w sumie 400 tys.
zł. ale może się zmieniać ta kwota w ciągu roku.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot te środki które mamy są przeznaczone tylko i wyłącznie na ten cel, te
podstawowe sprawy związane z wydatkami są pokrywane wystarczające na ten cel.
Radny S.Sawicki zapytał również o kobiety maltretowane przez mężczyzny i zapewnienie im bezpiecznego
pobytu. Czy coś takiego jest i czy mamy takie miejsca.
Skarbnik lKucharewicz zadaniami przemocy w rodzinie zajmuje się opieka społeczna ale w ramach tej puli
środków z budżetu.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot sytuacja co do lokali socjalnych jest ciężka bo takich lokali w ogóle nie mamy.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXI/143fll



Ad.18
Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Sławomira Sawickiego na Burmistrza Sokółki przedstawiła
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Jadwiga Bieniusiewicz w zał. str. 232.
Radny S.Sawicki dodał, że nie będzie tego komentował, bo pod względem merytorycznym pytania były
słuszne. Na dzień dzisiejszy złożyłem ponownie te same zapytania bo Pan Sakowicz zachował się źle w
stosunku do mojej osoby.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 11 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 4 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXII 144/11

w zal. str. 233

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Ryszarda Małoń na Burmistrza Sokółki przedstawiła Przewodnicząca
Komisji Rewizyjnej Pani Jadwiga Bieniusiewicz w zał. str. 234.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących o
rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy 1 "przeciw" powzięli
Uchwałę Nr XXII 145/11

w zal. str. 235

Ad.20
Informacj a o stanie realizacj i zadań oświatowych gminy Sokółka w roku szkolnym 2010/2011 przedstawił
Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Radna E.Jakimik złożyła wyrazy uznania dla Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 za to ze przy takiej ilości
uczniów ma dosyć niski koszt jednostkowy utrzymania ucznia. Również na terenie wiejskim Pani Dyrektor ze
szkoły w Lipinie ma najniższy koszt jest to ponad 8 tys. zł. ale jest to związane głównie z tym, że jest to
szkoła prowadzona przez Stowarzyszenie.

Ad.21
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział:
- na zapytanie radnego Moździerskiego odnośnie parkingów przy chodnikach na ul.Kryńskiej odpowiedział,
że mam nadzieje że Zarząd Dróg Wojewódzkich dostosuje te zatoczki do chodników. Mamy obiecane że w
przyszłym roku zostanie ta inwestycja dokończona.
- na zapytanie radnej Wysockiej o zaniedbane działki na ul., Grodzieńskiej są to działki należące do Gminy
Żydowskiej my jako gmina możemy tylko zwrócić się z prośba o posprzątanie tego terenu, bo sami nie
możemy nić tam zrobić.

Ad.22
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący poinformował o pismach, które wpłynęły do Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Radny D.Matoszko zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego aby zapanował nad radnymi, bo nie udzielają
się na Komisjach a na sesji zabierają głos tylko dlatego żeby ktoś o nich napisał. Proszę żeby zapanować nad
tym porządkiem żeby sesje były merytoryczne bo Przewodnicząca Komisji Oświaty nie może się zwracać do
radnego "ty gówniarzu".
W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.
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